

Generalforsamling 2017 i Grundejerforeningen Hedemøllen

Den 21. marts 2018 kl. 19.30, Tumlesalen, Hedegårdenes Skole.

1. Valg af dirigent

Henrik (V8) blev valgt til dirigent, idet han betingede sig, at pkt. 6 *ikke* blev behandlet som et selvstændigt dagsordenspunkt, da forslaget er modtaget for sent. Spørgsmålet om etablering/ikke etablering af fælles affaldspladser blev drøftet i forbindelse med bestyrelsens forslag I (dagsordenens pkt. 5).

29 parceller var repræsenteret heraf 5 ved fuldmagt.

2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år. Henning (V3) aflægger som formand beretning på bestyrelsens vegne.

Formandens beretning blev godkendt.

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse. Henrik (V13) aflægger som kasserer regnskab.

Regnskabet blev godkendt.

4. Forslag fra bestyrelsen, herunder forelæggelse og godkendelse af budget og fastlæggelse af kontingent. Bestyrelsen foreslår, at:

- I. Vi etablerer to fælles pladser til affaldsbeholdere, som beskrevet i vedhæftede forslag. Etableringen er budgetteret til at koste kr. 94.000.

Forslaget blev vedtaget med 25 stemmer for og 3 imod.

- II. Kontingentet ekstraordinært hæves med 2.300 pr. parcel svarende til i alt 6.500 pr. parcel. Baggrunden er de udgifter, der er forbundet med etablering af de to pladser.

Forslaget blev vedtaget. Kontingentet for 2018 er 6.500 kr.

- III. Vi ekstraordinært *ikke* opkræver bidrag til Vejfonden, men at der i stedet overføres 12.000,- kr. fra driftskontoen til Vejfonden. Det er fortsat bestyrelsens opfattelse, at det er vigtigt, at vi løbende øger Vejfonden, så vi har råd til at udskifte asfalt, når det bliver nødvendigt.

Forslaget blev vedtaget.

- IV. Bestyrelsen har udarbejdet to budgetforslag A og B. Bestyrelsen foreslår, at budgetforslag B godkendes:
1. Forslag A indebærer, at alle parceller selv har affaldsbeholdere stående.
 2. Forslag B omfatter etablering af fælles pladser til affaldsbeholdere.

Forslag B blev vedtaget.

5. **Evt. forslag fra medlemmerne.** Mona og Jens (P33) foreslår, at beboerne har affaldsbeholdere på egen parcel.

6. **Valg af medlemmer til bestyrelsen:**

- I. Der skal vælges kasserer. Henrik (V13) er på valg, og han genopstiller.
- II. Der skal vælges to bestyrelsesmedlemmer. Klaus (P1) og Karin (P25) er på valg, og de genopstiller begge.

Henrik blev valgt til kasserer. Klaus og Karin blev genvalgt som bestyrelsesmedlemmer.

7. **Valg af suppleanter til bestyrelsen.** Der skal vælges to suppleanter. Rasmus (V8) og Susan (V4) er suppleanter, og de genopstiller begge.

Begge suppleanter blev genvalgt. Desuden blev Louise (P4) valgt som 3. suppleant.

8. **Valg af revisorer:**

- I. Ole (V23) og Hanne (P 10) er revisorer. Bestyrelsen håber, at de genopstiller.
- II. Mette (V 4) er revisorsuppleant, og hun genopstiller.

Revisorerne og revisorsuppleanten blev genvalgt.

9. **Eventuelt:**

- Rasmus (V8) sørger for "Webmaster-uddannelse" den 14.4. hos Rasmus.
- Farvekoder skal lægges på hjemmesiden.
- Parkering: Det henstilles, at der ikke parkeres foran havelåger.
- Håndtaget i lågen i Vænget skal repareres.
- Tagudvalget: nye medlemmer er meget velkomne. Henvendelse til Per (V25).
- Vær opmærksom på behov for efterspænding af målertavler, hvor det ikke er gjort.

Dirigents og tilstedeværende bestyrelsesmedlemmers underskrift:

Underskrevet referat kommer snarest på foreningens hjemmeside.